
高教深耕計畫經費補助發表論文或專利時，應加註致謝詞。以特色領域研
究中心為例，致謝詞中應包含四樣項目

 研究中心名稱及校名

• 學習科學跨國頂尖研究中心 Institute for Research Excellence in Learning Sciences

• 華語文與科技研究中心 Chinese Language and Technology Center

• 國立臺灣師範大學 National Taiwan Normal University

 特色領域研究中心計畫 The Featured Areas Research Center Program

 高教深耕計畫 Higher Education Sprout Project

 教育部 Ministry of Education(MOE) in Taiwan

非特色領域研究中心計畫：僅需包含校名、高教深耕計畫及教育部即可。
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英文範例
This work was financially supported by the National Taiwan Normal University (NTNU) within the 

framework of the Higher Education Sprout Project by the Ministry of Education(MOE) in Taiwan.

This work was financially supported by the “Chinese Language and Technology Center” of National 

Taiwan Normal University (NTNU) from The Featured Areas Research Center Program within the 

framework of the Higher Education Sprout Project by the Ministry of Education(MOE) in Taiwan.

中文範例
本研究獲教育部核定之國立臺灣師範大學「高等教育深耕計畫」經費補助。

本研究獲教育部高等教育深耕計畫之特色領域研究中心經費補助，由「國立臺灣師範大學華語文與科
技研究中心」支應。
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呈現研究中心
名稱
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參考範例


